



## Protokoll styrelsemöte S21

<b>Närvaro:</b>	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare fr.o.m §9
	Tobias Johannesson	Industrimästare
	Erik Iveroth	Överphös
	Jessika Nilsson	Programmästare
	Joakim Andersson	Källarmästare
	Henrik Pettersson	Kårrepresentant

- §1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:12
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Henrik Pettersson adjungerades
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes
- §5 Föregående mötes protokoll Protokoll 20 godkändes ej.
- §6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
16	Telefonabonnemang	Tobias	S10	S21
18	Policydokument	Erik	S10	S21
19	Safari	Felix	S10	S21
23	Styrelsemys	Sofie	S16	S21
26	Tid för presentation	Tobias	S16	S21
27	Funktionärsbestick	Olof	S17	S21
29	Telefonsvar	Felix	S19	S21

Styrelsen beslutade:

**att** Tobias mejlar ut de förslag som han har letat fram till styrelsemedlemmarna.

**att** punkten policydokument bordlägges till nästa möte LV1 Ht2

**att** punkten safari stryks från beslutsuppföljningen då den punkten är rapporterad och avklarad

**att** de som är intresserade nästa fredag träffas för ett lunchmöte och planerar styrelsemysset redovisas under S23

**att** punkten tid för presentation bordlägges till nästa möte.

**att** punkten funktionärsbestick bordlägges till nästa möte

**att** punkten telefonsvar stryks från beslutsuppföljningen då den



är rapporterad och klar.

- §7 Utskottsrapporter Erik infomerar om Rosa Pantern stipendiet, vilket för första gången kommer att delas ut under gasquen till två stycken studenter som visar att det går att kombinera studier med sektionsarrangemang. Det är SRD tillsammans med Felix och Nora som kommer att dela ut priset.
- Jessika håller på att gå igenom dokumentet med alla sektionströjorna, väntar på att alla som lämnade en intresseanmälan i våras ska bekräfta sin beställning. Det planeras även inför en Magicturering.
- DWWW ska ha ett möte imorgon (fredag) med de studenter som under safarit visade intresse och var intresserade av att veta lite mer om verksamheten.
- Källarmästeriet har fixat lamporna i iDét och ställt tillbaka den stora blå soffan.
- Industri var på lunchmöte i fredags med Enea och diskuterade den planerade catering. Men hälsar nu att det inte är intresserade men ska ha oss i åtanke till en annan gång. Han hälsar även att han har hittat den del personer under safarit som verkade intresserade av Industrimästeriet.
- Skattmästaren har inte hittat på något nytt utöver det vanliga.
- §8 Ekonomisk status Inget nytt har hänt, en utläggsräkning ska skrivas för teknologmössorna. Halvårsbeslutet kommer att redovisas på sektionsmötet.
- §9 Inför HTM1 Styrelsen **beslöt** att godkänna Cafépropositionen..
- Styrelsen **beslöt** att stå kvar vid svaret till IT-mästeri motionen och be om mer tid.
- §10 Obligatoriekvällsmöte Vi besökte igår kåren tillsammans med de övriga styrelserna från sektionerna här på LTH och fick lite information om vad som kommer att hända då obligatoriet faller. Vi bör snart ordna ett möte för att läsa igenom och ändra några punkter i stadgarna.
- §10.5 Nyhetssystemet Jacob Gradén har utvecklat nyhetssystemet så att de med rättigheter har möjlighet att skicka ut mejl till de personer som i sin personakt har önskat att få ta del av en viss sorts information. Ett förslag har kommit om att automatiskt lägga till samtliga 07, 08 och 09:or till festlistan. Frågor som kom upp under diskussion är vilka grupper vill vi ha? Hur de ska administreras? Vilka ska vara medlemmar?
- Styrelsen **beslöt** att det är fel att mata in personer på en lista utan dess vetskap. Vill man ha information från en mejllista ska



man själv skriva upp sig på den. Onsdag den 1 oktober har vi ett lunchmöte för att diskutera frågorna ovan, kan du inte delta men ändå har förslag på punkter meddela Sofie innan mötet, annars kom!

§11 Datum för nästa möte Vi kommer åter gå till att ha styrelsemötena på tisdagar framöver.

§12 Övrigt Valet av övermarskalk kommer att tas upp under nästa möte.

Sofie hälsar att man gärna får skriva upp kontorsmaterial som saknas så ska hon försöka ge dig ut på shoppingtur och införskaffa det i helgen.

Sofie ska skicka iväg ett mejl till Nora och kolla upp det eventuella bidraget vi har budgeterat för D' du.

Anders kommer fr.o.m. måndag att höja de externa priserna på Mer, Power King och Jolt till 7kr.

§13 Meddelanden Kåren är i slutspurten med utvecklingen av kårens medaljsystem. De har följt motionen som var i FM och vände och de har nu arbetats fram ett nytt förslag.

Henrik hälsar att informationsflödena kommer att ses över på kårens hemsida. Man får gärna komma med förslag på förbättringar.

Det sitter lås på sopcontainern hur kommer vi in? Erik hälsar att nyckeln sitter på plankan i nyckelskåpet.

Kårhack är planerat i Lv1, anmälan är inte uppe än.

§14 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:05

Vid protokollet Justeras

Sofie Eliasson  
Mötessekreterare

Felix Aronsson  
Ordförande